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Dato den 05/10/2021    

Referat bestyrelsesmøde 22.9.2021 Afd. 114 Teglparken 

 

1. Deltagere: Rasmus Andreasen 
Anette Marie Molin 
Andersen 
Danni Hansen 
Emma Lilliendal 
Marianne Birkmose 
Line Øer 

 

2. Farve på solfilm Hvem finder farvekoder? 
Skal der farvekoder eller 
skal det bare være 
nuancer? 

Vi snakkede om fordele og 
ulemper og blev enige om at 
spørge Tommy til råds, da vi 
tænker at Fællesbo har erfaring 
med solfilm. Vi vil dog gerne 
undgå solfilm som reflekterer lyset 
og blænder i de andre lejligheder. 
(Rasmus tager fat i Tommy) 

3. Farve på læskærme Hvem finder farvekoder? 
Skal der farvekoder eller 
skal det bare være 
nuancer? 

Vi har valgt at det skal være i 
nuancerne sort, grå eller brun som 
farven på facaden. 

4. Møde med 
landskabsarkitekt Anne 
Kirstine Kjær 

Søkig 
Levende hegn 
Tynde ud i træer 
Hvem vedligeholder bro 
og området ved 
Teglværkssøen? 
Vild med vilje - er det 
kommunen eller fællesbo, 
hvis vi gerne vil have sået 
blomster? 

Vi afventer mødet med Anne 
Kirstine Kjær som bliver 30/9-21 
kl. 15:30. Vi talte om muligheden 
for at plante frugttræer. Det blev 
ikke færdig debatteret, da vi ikke 
ved hvad vi må og ikke må. 

5. Nedtrampet sti ved 
blok 11 - parkeringsplads 

Er der noget nyt efter 
markvandring sidst? 

Vi blev enige om at der er 
mulighed for at gå på stier 
udenom og derfor er det ikke 
nødvendigt med belægning på den 
selvlavede sti. 

6. Lys på parkeringsplads Er der nyt i sagen? Nej 

7. Eventuelt  Vi talte om sten og reflekser på 
parkeringspladsen. Vi kom frem til 
at den eneste sten som skal væk er 
den ved blok 15, da den ikke rigtigt 
giver mening. Vi skal have drøftet 
med Torben om det giver mening 
at rykke stenene lidt ind i 
vildnisset ved blok 11 og 13 
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Fortsat fra Referat bestyrelsesmøde 22.9.2021 Afd. 114 Teglparken 

Dagsorden bestyrelsesmøde 4.10.2021 Afd. 114 Teglparken 

 
 

1. Deltagere: Rasmus Andreasen 
Anette Marie Molin 
Andersen 
Danni Hansen 
Emma Lilliendal 
Marianne Birkmose 
Line Øer 

 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Søkig 
Tynde ud i træer 
 

Søkig er efter ideen efter alle 

skal have det, men da flere af 

træerne er bevaringsværdige, 

er dette ikke muligt at ændre. 

 

  

 

 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Levende hegn Det er blevet meddelt 

bestyrelsen at det hegn der 

skal op omkring terrasserne 

skal være naturligt dermed 

ikke pælehegn. Samtidig at 

det fra byplanlægningen er 

tilladt at få det om hele 

terrassen men dette er noget 

der skal tages med Fællesbo. 

Om hvordan det løses. 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Hvem vedligeholder bro og 
området ved Teglværkssøen? 

Teglværksøen og området 

omkring er Herning 

Kommunes opgave at 

vedligeholde området. 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Vild med vilje Vild med vilje er at græsset 

skal gro højt men i de grønne 

områder kan det godt være 

blomstereng da der er fokus 

på naturen. 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Bål ved søen - 
skiltning 

Herning kommune vil kigge 

på om der skal skiltning op 

med bål forbudt omkring 

søen. 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær 

Indkørsel Da bestyrelsesformanden og 

Line Øer har været i dialog 

over flere omgange omkring 

opsætning af spejl er blevet 

afvist af flere ind standser er 

der ikke nogen udsigter til at 

dette kommer op men 

bestyrelsesformanden 
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arbejder videre på sagen. 

2. referat fra møde med 
Anne Kirstine Kjær3. Farve 
på solfilm 

Er der nyt? Vi venter stadig svar fra 

Fællesbo. 

4. Farve på læskærme Er der Nyt? Vi venter stadig svar fra 

Fællesbo. 

5. Flytning af sten Skal vi have gjort noget? 
Hvem tager kontakt? 

Da vi ikke har fået kontakten, 

er der stadig ikke noget svar 

på flytningen af sten ved blok 

15. og sten mellem blok 11 og 

13. 

 


